

誠功文章相似度比對系統（專業版）

使用條款暨免責聲明

「誠功文章相似度比對系統（專業版）」（以下稱「本軟體」）係由臺灣學術倫理教育學會（以下稱「本單位」）開發及提供服務，使用前請您務必詳閱本條款暨聲明（以下稱「本條款」），並請確實遵守；若您無法遵守本條款、或對於本條款內容全部或部分不同意時，請勿使用本服務，軟體一經安裝並開始使用即表示您已知悉、並完全同意以下所有規範。

- 一、本軟體僅做為輔助查驗之用，比對結果非本單位正式檢驗報告，也不代表本單位或主管機關立場。所有比對數值及報告內容僅供參考，不同學術領域或組織亦有評判差異，相似程度多寡非能表示抄襲與否，比對報告最終應由自然人判讀之。
- 二、本軟體僅提供個人學術和研究使用，禁止任何商業應用；如自行商用而造成之損失或法律責任，本單位概不負責。
- 三、所有受檢驗與比對來源文件內容，均由您自行提供；如您因使用來源文件有抵觸智慧財產法令（如著作權法）時，本單位不對任何人或組織，因實際或指稱侵犯著作權或其他智慧財產權所引致的損失或損害承擔任何法律責任。
- 四、本軟體採單機作業，本單位不會蒐集、處理或利用您於本軟體內所匯入的任何文件資料，亦不會保存或紀錄比對結果報告，請您於比對完成後自行下載並妥善留存。
- 五、首次使用本軟體前，請依規定向本單位申請序號並透過網路進行驗證，每組序號均有效期與安裝數量限制，若序號到期、安裝數量超過上限、因故經本單位註銷序號，下次啟動軟體時會暫停其功能，您必須重新輸入有效序號。本單位保留每組帳號效期及安裝數量之管控權利，若有違反本條款或有不法情事，造成本單位名譽或實質損失者，本單位有權縮短或終止序號。
- 六、本單位保留隨時更新或修改本服務條款之權利，不需另外通知您。當您於本服務條款為修改或變更後仍繼續使用本軟體時，即表示您亦已確實閱讀、瞭解並同意遵守本服務條款之修改或變更。
- 七、本軟體之程式碼、組織結構為本單位及主管機關之智慧財產。不得對本軟體進行反編譯（反組譯）、逆向工程等探究本軟體原始碼行為或擅自翻譯、竄改、變更本軟體之內容。

- 我已閱讀並同意遵守本規範。
- 我不同意本規範。

*若中文版與英文版翻譯有不一致的地方，請以中文版為準。

Honest Work (Professional Edition) User Agreement and Disclaimer

Honest Work System (Professional Edition) (called *the software* in the followings) is developed and provided by Taiwan Association for Academic Ethics Education (called *TAAEE* in the followings). Before you use the software, please read and keep this agreement (called *the agreement* in the followings) in detail. If you do not agree with any one or any part of the agreement, please do not use the software. Once you have installed and used the software, it implies that you have understood and agreed all the following statements:

1. The software is an auxiliary tool for originality verification. The comparison results are neither the official reports nor the commentary from TAAEE. All the scores and the reported are for your reference only. The same scores may present different levels of originality in different academic domains. The similarity between documents may not determine the plagiarism intuitively. The final reports should be made of human judgements.
2. The software is only for academic and research usage. Commercial usage is prohibited. TAAEE does not take the responsibility and loss of any unpermitted usage.
3. You have to prepare all the evaluated and compared documents by your own. The legality of sources must be confirmed by yourself. If some of the documents break the laws, such as the intellectual property laws, TAAEE does not take the duty nor damage to any person and organization.
4. The software is a standalone application. TAAEE does not collect nor exploit the documents that you have inputted to the software. TAAEE does not keep nor transmit the reports generated by the software. Please backup the reported files in your own storage device.
5. For the first time you activate the software, you have to input a serial number applied to TAAEE, and validate it via Internet connection. Each serial number has the quota of installations. If the serial number expires, canceled by TAAEE, or the installations exceeds the quota, the software will be halted until you input another valid serial number next time you launch the software. TAAEE reserves the rights to adjust the valid dates and quotas of serial numbers, and to cancel the serial numbers used improperly. If any illegal usage or violation of the agreement is detected, TAAEE may cancel the serial number.
6. TAAEE reserves the right to modify this agreement without notification. Any change of the agreement becomes effective when the latest version of the software is released. If you continue using it, it implies that you accept the updated agreement.
7. The infrastructure and source code of the software is the intellectual property of TAAEE. It is forbidden to decompile or do reverse engineering things to the software. It is also not allowed to modify or translate the software without the permission from TAAEE.

Agree

Disagree

*The Chinese version of this document shall prevail in case of any discrepancy or inconsistency between Chinese version and its English translation.